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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVIII/16 

 

z obrad dwudziestej ósmej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 29 grudnia 2016 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura. Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a 

zakończyła o godz.19
45

 . 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę,  

5.2.zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna, 

5.3.zmiany uchwały nr XXXVI/383/13 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 października 

2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Cieszyn 

oprócz gminnych jednostek budżetowych, 

5.4.ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkól 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania, 

5.5.zmiany uchwały nr VIII/63/07 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2007 r. w 

sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach 

pomocy zdrowotnej, 

5.6. zmiany uchwały nr VII/59/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 r. w 

sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Cieszyn, 

5.7.organizacji wspólnej obsługi dla samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy 

Cieszyn, 

5.8.zmiany uchwały nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 r. w 

sprawie zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym, 

5.9. zmiany uchwały nr XVII/147/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2015 r. 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właścicieli nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

5.10.  zmiany uchwały nr XVII/146/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 

2015 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Cieszyn, 

5.11. ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tych strefach, wysokości opłaty 

dodatkowej i sposobu poboru tych opłat, 

5.12. zmiany uchwały nr XV/130/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania 

jej statutu, 
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5.13.  planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2017 roku, 

5.14.  planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2017 roku, 

5.15.  zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok, 

5.16.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2016 – 2025, 

5.17. przejęcia przez Gminę Cieszyn terenów Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej 

Sp. z o.o. w likwidacji, 

5.18. uchwalenia ustalenia wykazu wydatków budżetowych, które nie wygasają z 

upływem 2016 roku i ich planu finansowego, 

5.19. uchwalenia budżetu miasta Cieszyna na 2017 rok, 

5.20. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 

2028. 

6. Stanowisko w sprawie wniosku o podjęcie stanowiska popierającego inicjatywę 

Uniwersytetu Śląskiego w Cieszynie zmierzającą do powstania na terenie miasta 

Cieszyn przystanku Cieszyn - Uniwersytet w ramach projektowanej rewitalizacji linii 

kolejowej nr 190. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              i 

zapytania radnych. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

10. Oświadczenia i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

 

x  x  x 

 

 

Przebieg posiedzenia  
 

Ad 1. 

 

Dwudziestą ósmą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, 

Pan Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał o wnioski do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Wniosków do porządku obrad  nie złożono. 

 

Ad 3. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do protokołu z 

sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 24 listopada  2016 r., tym samym protokół 

został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił „Informację z działalności spółek z udziałem 

majątku Miasta i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto” za rok 

obrotowy 2015. Są to spółki: Zakład Budynków Miejskich w Cieszynie Spółka z o.o., Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Cieszynie Spółka z o.o., Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Spółka z 

o.o. z siedzibą w Ustroniu oraz Energetyka Cieszyńska Spółka z o.o. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – zabierając głos stwierdził, iż radni z pewnością chcieliby do w/w Informacji 

otrzymać sprawozdanie z sprawozdanie za 3 pierwsze kwartały działalności Spółek. 

Następnie poprosił o informację na temat zaległości czynszowych  z tytułu najmu lokali 

mieszkalnych i użytkowych. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odnosząc się do wypowiedzi radnego B. Tyrny 

zaproponował, aby przyjąć taki zwyczaj i przekazywać Radzie informacje o działalności 

Spółek po zamknięciu roku obrotowego. 

 

Elżbieta Domagała Prezes Spółki ZBM – na pytanie dot. zaległości czynszowych 

odpowiedziała, że dla lokali mieszkalnych zaległości wynoszą czteromiesięczny przypis, dla 

lokali użytkowych jest to jednomiesięczny przypis. Można też stwierdzić, że pojawiła się 

mała tendencja spadkowa, uruchomienie Programu 500+ nie miało wpływu na zmniejszenie 

zadłużenia. 

 

Bartosz Tyrna – zapytał o inwestycje zrealizowane przez Spółkę ZGK w bieżącym roku.  

 

Józef Szyguda Prezes Spółki ZGK – odpowiedział, że inwestycje były prowadzone w 

obszarze cmentarzy komunalnych, kanalizacji, oczyszczalni ścieków i budynku 

administracyjnego, łącznie na kwotę ok. 1,5 mln złotych. Inwestycje finansowane są z 

odpisów amortyzacyjnych oraz kredytów. Odnosząc się do kwestii zakupu autobusów 

odpowiedział, że Spółki nie stać na to, aby sama sfinansowała zakup autobusów. Ostatni 

autobus zakupiony został w 2015 roku. Kolejny autobus planuje się kupić w 2017 roku. Na 

pytania dot. wprowadzenia tras przejazdu linii autobusowych do systemu google maps 

odpowiedział, że Spółka nie ma rozeznanych kosztów w tym zakresie.  

 

Ad 5.1. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Poprosił Komisję Gospodarki Komunalnej o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę została przez Radę podjęta. 
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Ad 5.2. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Urbanistyki o opinię do projektu uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna głosowało 20 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.3. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVI/383/13 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie Gminy Cieszyn oprócz gminnych jednostek budżetowych. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie w zmiany uchwały nr XXXVI/383/13 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie Gminy Cieszyn oprócz gminnych jednostek budżetowych głosowało 20 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie w zmiany uchwały nr XXXVI/383/13 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 października 2013 r. w sprawie wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 

dziecięce na terenie Gminy Cieszyn oprócz gminnych jednostek budżetowych została przez 

Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.4. 
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Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania 

i wykorzystywania głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkól oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.5. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/07 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2007 r. w sprawie określenia rodzajów 

świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/07 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 26 kwietnia 2007 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VIII/63/07 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 26 kwietnia 2007 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.6. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/59/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego 

nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Cieszyn. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/59/11 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 14 kwietnia 2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia 

opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Cieszyn 

głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VII/59/11 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 r. w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego 

nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Cieszyn została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.7. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi dla 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Cieszyn. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, ale jednocześnie zwraca uwagę, że zawiera ona bardzo dużo błędów literowych, 

dotyczy to praktycznie całego § 3 punktów od 5 do 18. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – w drodze autopoprawki dokonał poprawienia błędów 

literowanych w § 3 pkt od 3 do 17. W pkt 18 po wyrazie „instytucjami” dodana została litera 

„w”. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający autopoprawkę 

Burmistrza Miasta. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi dla samorządowych  jednostek 

organizacyjnych Gminy Cieszyn głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi dla 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Cieszyn została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.8. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/166/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania i 

pozbawiania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 

w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

Poprosił Komisję Oświaty, Kultury i Sportu o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 26 stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVI/166/12 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania i 

pozbawiania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 

w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.9. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/147/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Poprosił Komisję Gospodarki Komunalnej o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zwróciła uwagę na niewygodne, za wąskie worki na popiół . 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/147/15 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi głosowało 19 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVII/147/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została przez 

Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.10. 
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Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/146/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszyn. 

Udzielił głosu Zastępcy Burmistrza Miasta p. Aleksandrowi Cierniakowi. 

 

Aleksander Cierniak – wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na: 

1. wprowadzeniu w § 1 pkt 2 aktualnej podstawy prawnej ustawy o ochronie przyrody tj. 

Dz. U. z 2016 r. poz. 2134, 

2. wprowadzeniu w § 1 po pkt 1 punktu 2 w brzmieniu: „w § 2 pk4 otrzymuje brzmienie: 

odpadach komunalnych – rozumie się przez to definicję wskazaną w art. 3 ust. 1 pkt 

7 ustawy z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach (tekst jednolity: Dz. U. z 2016 r. poz. 

1987 z późn. zm.),”. 

3. w § 1 pkt 2 – 11 otrzymują odpowiednio oznaczenie pkt 3 – 12. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił Komisję Gospodarki Komunalnej o opinię do projektu 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował Radę, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/146/15 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Cieszyn głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVII/146/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszyn została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.11. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego 

parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w tych strefach, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat. 

Poprosił Komisję Gospodarki Komunalnej o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował Radę, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Bartosz Tyrna – zabierając głos zapytał, czy istnieje możliwość ograniczenia ilości miejsc na 

wyłączność, wyznaczonych kopertą. 

 

Wiesław Sosin Dyrektor MZD – odpowiedział, że obecnie w mieście funkcjonuje tylko jedno 

miejsce na wyłączność, znajduje się ono przy ul. Matejki. Pozostałe „koperty” to tzw. miejsca 

zaopatrzeniowe, na czas np. rozładunku towaru. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił uwagę na potrzebę przeprowadzenia szerokiej, właściwej 

informacji dla mieszkańców i widocznego oznakowania parkingów na drogach publicznych. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek 

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tych strefach, 

wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat głosowało 20 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, 

wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 

tych strefach, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat została przez Radę 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.12. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/130/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej 

Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

Ponieważ po roku czasu funkcjonowania Cieszyńskiej Rady Seniorów okazało się, iż nie ma 

podstaw prawnych do finansowania np. szkoleń członków Rady Seniorów z inicjatywą 

zmiany Statutu CRS wystąpiła grupa radnych. 

 

Stanisław Kawecki Sekretarz Miasta – zapytał, czy zaproponowana zmiana nie stoi w 

sprzeczności do zapisu § 10 ust. 1, który mówi, że „Członkowie Rady wykonują swoje 

czynności osobiście i nieodpłatnie”. 

 

Joanna Gałka radca prawny – odpowiedział, że nie ma tutaj sprzeczności ponieważ 

zaproponowana zmiana dot. np. szkoleń, a nie odpłatności za udział w posiedzeniu. 

 

Aleksander Cierniak Zastępca Burmistrza Miasta – przypomniał, że Młodzieżowa Rada 

Miejska składała podobny wniosek jak Cieszyńska Rada Seniorów. 

 

Krzysztof Kasztura – odpowiedział, że Komisja Statutowa Rady Miejskiej pracuje obecnie 

nad zmianami Statutu MRM i z pewnością wniosek ten zostanie wzięty pod uwagę. 

Następnie poddał pod głosowania projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/130/15 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania 

jej statutu głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XV/130/15 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej statutu została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.13 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na I półrocze 2017 roku. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad w/w projektem. 
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Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2017 roku 

głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I 

półrocze 2017 roku została przez Radę jednogłośnie podjęta. 

 

Ad 5.14. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na I 

półrocze 2017 roku. 

 

Grażyna Pawlita – zabierając głos zapytała, czy nie należałoby zmienić § 2 projektu uchwały i 

nadać mu brzmienie, że wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej, czyli osobie, która organizuje pracę Rady. 

 

Joanna Gałka radca prawny – odnoszą się do wypowiedzi radnej Gr. Pawlity stwierdziła, iż 

nie ma takiej konieczności. 

 

Grażyna Pawlita – następnie zapytała, czy w podstawie prawnej projektu uchwały nie 

należałoby przywołać Statutu Miasta. 

 

Joanna Gałka – odpowiedziała, że jest to zbyt daleko idąca propozycja, przytoczenie ustawy o 

samorządzie gminnym jest zapisem wystarczającym. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował, aby kwestię powierzenia Przewodniczącemu Rady 

wykonania uchwały w sprawie planu pracy Rady przedyskutować podczas dyskusji nad 

projektem nowego Statutu Miasta.  

 

Krzysztof Pszczółka – zaproponował, aby do planu pracy komisji Rady w styczniu 2017 roku 

wprowadzić temat: „Analiza projektu Statutu Miasta”. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – poinformował Radę, że w styczniu 2017 roku 

zaproponuje termin spotkania dot. nowych obwodów szkolnych. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał Burmistrza Miasta, kiedy Rada mogłaby przedyskutować 

kwestię wprowadzenie w Gminie reformy oświaty. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – zaproponował, aby dyskusja na temat reformy odbyła się 

w styczniu 2017 ponieważ w lutym już muszą zapadać decyzje. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował uzupełnienie planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu 

styczniu 2017 o temat: „Informacja Burmistrza Miasta na temat reformy oświaty w 

Cieszynie”. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował, aby tę samą informację Burmistrz Miasta przedstawił Radzie 

w miesiącu czerwcu, już po wprowadzeniu zmian w oświacie.  Na maj zaproponował 

informację Burmistrza Miasta  na temat stanu inwestycji przy ul. Hajduka w Cieszynie. 
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Łukasz Bielski – zaproponował, aby w planie pracy Rady Miejskiej znalazła się informacja na 

temat jak zmiany w cieszyńskim sporcie wpływają na jego funkcjonowanie. 

 

Ustalono, że w/w temat znajdzie w planie pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2017 roku, w 

miesiącu sierpniu. 

 

Janina Cichomska – przypomniała, że § 11 Statutu Miasta mówi, iż raz w roku umieszcza się 

informację przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – zaproponował, aby temat ten umieścić w planie pracy 

Rady Miejskiej na II półrocze 2017 roku, w miesiącu sierpniu, czyli po zamknięciu roku 

obliczeniowego spółek. 

 

Krzysztof Pszczółka – zaproponował, aby w marcu 2017 roku przedstawić wyniki audytu 

taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – zaproponował, aby temat ten umieścić w pkt „Sprawy 

różne” porządku obrad sesji Rady. 

 

Krzysztof Herok – zabierając głos przypomniał, że zadaniem Komisji Rewizyjnej jest 

kontrola prawidłowości wyliczenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. Komisja po 

zapoznaniu się z wynikami audytu przedstawi Radzie swoje wnioski. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż należałoby się również pochylić nad kwestią instalacji 

solarnej na basenie w SP 4. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że temat ten jest realizowany w ramach 

współpracy z Przewodniczącymi Klubów Radnych. 

 

Krzysztof Kasztura – po wyczerpaniu się dyskusji poddał pod głosowanie następujące 

poprawki do planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2017 roku: 

 

1. „Informacja Burmistrza Miasta na temat reformy oświaty w Cieszynie” - jako pkt 7 w 

styczniu 2017 r. 

2. „Informacja Burmistrza Miasta na temat reformy oświaty w Cieszynie” – jako pkt 7 w 

czerwcu 2017 r. 

3. Informacja Burmistrza Miasta na temat stanu inwestycji na ul. Hajduka – jako pkt 6 w 

maju 2017 r. 

 

W/w poprawki do projektu uchwały zostały przyjęte przez Radę jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2017 roku 

głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na I 

półrocze 2017 roku została przez Radę jednogłośnie podjęta. 

 

Ad 5.15 
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Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 

2016 roku.  

Poprosił Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok głosowało 20 

radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 

2016 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.16 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2016 – 2025. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą 

na zamianie w Wykazie przedsięwzięć do WPF pozycji 1114 wyrażenie „Zespół Obsługi 

Jednostek Oświatowych” na wyrażenie „Centrum Usług Wspólnych”. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt II uchwały wraz ze zgłoszoną 

autopoprawką. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2016 - 2025 głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2016 – 2025 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.17 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Cieszyn 

terenów Cieszyńskiej Drukarni wydawniczej Sp. z o.o. w likwidacji. Z wnioskiem o podjęcie 

uchwały wystąpił Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny w marcu tego roku. Do tego 

projektu uchwały Burmistrz Miasta wniósł uwagi. W związku z czym poprosił o wypowiedź 

radcę prawnego p. Joannę Gałka. 

 

Joanna Gałka – zabierając głos stwierdziła, że nie zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza 

Miasta, które mówi, iż przedłożony projekt uchwały jest niewłaściwy ponieważ w 

kompetencjach Rady nie leży nakładanie na Burmistrza Miasta, w formie odrębnej uchwały, 

obowiązku nabycia konkretnej nieruchomości. Artykuł 18 ustawy o samorządzie gminnym 
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stanowi, że do kompetencji rady gminy należy stanowienie o kierunkach działania burmistrza. 

Te kierunki działania Burmistrza zostały określone w § 1 projektu uchwały i w związku z 

określeniem kierunków działania nastąpiły konsekwencje w postaci zobowiązania do 

podejmowania tych działań, które wynikają z §. W § 3 projektu uchwały zostały zawarte 

funkcje sprawozdawcze. Jednakże wychodząc naprzeciw stanowisku Burmistrza Miasta 

zostały przygotowane jeszcze dodatkowo 2 wersje projektu uchwały.  

 

Krzysztof Kasztura – dodał, że Biuro Obsługi Prawnej proponuje aby w § 2 zmienić zapis na 

treść: „Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Cieszyna”. Paragraf 3 

pozostaje bez zmian, czyli zobowiązuje Burmistrza Miasta do przedkładania Radzie 

sprawozdań z wykonanych czynności.  

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – stwierdził, iż rzeczywiście zaproponowana zmiana dość 

istotnie zmienia treść uchwały. Pewne wątpliwości wzbudziło to, jak Burmistrz ma postąpić 

kiedy Rada zobowiąże go do „wszelkich czynności faktycznych i prawnych”, czy to oznacza, 

że za wszelką cenę Burmistrz musi nabyć Drukarnię. 

 

Joanna Gałka – odpowiedziała, że zapis ten mówił o podejmowaniu wszelkich możliwych 

działań zmierzających do wskazanego celu, oczywiście wiadomo, że ta działania mają różne 

przeszkody na drodze, ale sposoby nabycia też są różne.  

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – kontynuując dodał, że w związku z przedstawionymi mu 

orzeczeniami Biura Prawnego Urzędu, z którymi się zgadza, istnieje jednak podział 

kompetencji w zakresie władzy uchwałodawczej i władzy wykonawczej. 

 

Joanna Gałka – odpowiedziała, że nie wchodzono tutaj w kompetencje Burmistrza Miasta 

ponieważ nie został określony sposób działania konkretny i definitywny. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – stwierdził, iż wola Radnych jest dla niego zrozumiała i 

podejmowane już były czynności zmierzające do wyjaśnienia sytuacji Cieszyńskiej Drukarni 

Wydawniczej. Jeden z wariantów zakładał kupno tej nieruchomości i te działania będą 

kontynuowane. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował poprawkę do projektu uchwały polegającą na zastąpieniu 

dotychczasowej treści § 2 treścią: „Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta 

Cieszyna”. Zapytał o stanowisko wnioskodawców w tej kwestii. 

 

Bartosz Tyrna – jako Przewodniczący Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny 

odpowiedział, że wnioskodawcy popierają propozycję Przewodniczącego Rady dot. zmiany 

zapisu § 2 projektu uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały z wprowadzoną poprawką jw. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Cieszyn terenów Cieszyńskiej 

Drukarni Wydawniczej Sp. z o.o. w likwidacji głosowało 16 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 4. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia przez Gminę Cieszyn 

terenów Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej Sp. z o.o. w likwidacji została przez Radę 

podjęta. 
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Ad 5.18. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2016 roku i ich planu finansowego. 

Poprosił Komisję Finansów o opinię do tego projektu. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Bartosz Tyrna – skierował pod rozwagę Burmistrza Miasta decyzję o budowie oddzielnej 

strony internetowej www.cieszyński sport, czy to powinno się odbywać jako oddzielny 

wydatek w sytuacji kiedy Cieszyn dysponuje już wieloma stronami. 

 

Aleksander Cierniak Zastępca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że trwa audyt wszystkich 

stron internetowych. Stronę sportcieszyn.pl traktuje się jako wersję roboczą. Na kompleksową 

zmianę Miasta nie stać finansowo, będzie się dążyć do tego, aby było to jednym z elementów 

www.cieszyn.pl . 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

2016 roku i ich planu finansowego głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wykazy wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2016 roku i ich planu finansowego została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 5.19 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt III uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Cieszyna na rok 2017. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – poinformowała, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali 

drugą autopoprawkę do projektu budżetu na rok 2017, która była wynikiem złożonego 

wniosku przez Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny. W dniu dzisiejszym 

Przewodniczący Klubu wniósł uwagę, że wniosek zawierał pomniejszenie wydatków dot. 

szkolenia  dzieci i młodzieży o 20 tys. zł. i Klub nie miał na myśli pomniejszenia wydatków 

w ramach zajęć szkolnych lecz pomniejszenia wydatków na zadanie „zajęcia sportowo – 

rekreacyjne„ realizator wyłoniony w drodze konkursu. W związku z tym radni otrzymali 

autopoprawkę projektu budżetu o numerze II oraz projektu uchwały o numerze IIIa. 

 

Krzysztof Pszczółka – zabierając głos w imieniu Komisji Finansów powiedział między 

innymi, że uchwała budżetowa definiuje działanie Miasta na najbliższy rok, ale także 

definiuje inne działania, które będą konsekwencją tej uchwały. Następnie przedstawił 

dochody i wydatki Miasta zapisane w uchwale budżetowej. Uchwała budżetowa to jest miara 

na co stać Miasto plus szczypta marzeń. W przyszłorocznym budżecie planuje się wielką 

przebudowę miasta, bo powstanie jakby drugie centrum, drugie centrum handlowo – 

komunikacyjne. Na zadanie to wydatkowane zostanie około 38,5 mln złotych. Wybudowane 

http://www.cieszyński/
http://www.cieszyn.pl/
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zostanie miejsce, które w jakiś sposób odciąży centrum tradycyjne i kulturowe, czyli Rynek. 

Jak powstanie nowy układ komunikacyjny w obrębie ulic Hajduka i Bobreckiej, Kolejowej, 

Korfantego i Katowickiej to może spaść zainteresowanie Rynkiem osób przyjeżdżających do 

Cieszyna i dlatego dąży się do tego, aby na miejscu Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej 

powstał parking wielopoziomowy, który by spowodował odkorkowanie pięknego, 

historycznego miasta. Te planowane działania mają spowodować to żeby w przyszłości 

wszystkim lepiej się żyło w Cieszynie. Następnie podziękował Skarbnik Miasta za dobrą 

współpracę przy budowie budżetu Miasta na 2017 rok oraz Burmistrzowi Miasta za 

koncylialność i za to, że bardzo szybko reagował na wnioski i uwagi zgłaszane do projektu 

budżetu Miasta. Kończąc zwrócił się do Rady o głosowanie za przyjęciem budżetu Miasta na 

2017 rok. 

 

Krzysztof Kasztura – podziękowała radnym, Komisjom i Burmistrzowi Miasta za trudną 

pracę przy tworzeniu budżetu Miasta na 2017 rok. 

 

Krzysztof Herok – zabierając głos w imieniu Klubu Radnych „POROZUMIENIE” podkreślił, 

że należy dbać o dochody Miasta ponieważ jest jeszcze wiele miejsc, w których trzeba 

zainwestować, są to tereny w okolicach Mnisztwa i Krasnej. Zapewniając  Miastu dochody 

będzie można realizować tę szczyptę marzeń, o której mówił Przewodniczący Komisji 

Finansów. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – stwierdził, iż cieszy się, że udało się skonstruować 

budżet, który jest budżetem perspektywicznym. Jest to budżet, który na pewno nie zadawala 

wszystkich, ale stara się realizować najważniejsze kierunki czy węzeł przesiadkowy, remonty 

dróg, czy inwestycja w bazę sportową. Podziękował za wniesione przez radnych 

spostrzeżenia i życzył aby w spokojnej otwartej atmosferze można było ten budżet 

realizować.  

 

Czesław Banot – zwrócił uwagę na potrzebę zmniejszania kosztów, bo w jego ocenie są one 

nie małe w sferze obiektów sportowych. Zmiany, które zostały wprowadzone w Cieszyńskim 

sporcie wydają się mu jeszcze za małe, nowo powstała struktura po rozwiązaniu wydaje mu 

się bardzo podobna tego co było, obawia się żeby nie był to MOSiR bis. Zapytał Burmistrza 

Miasta o planowany gabinet dyrektora w budynku administracyjnym, jakiego dyrektora 

miałby to być gabinet, kto ma być tym dyrektorem.  

 

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że formalnie MOSiR jeszcze istnieje a zmiana nastąpi 

niebawem. Sytuacja jest taka, że jednocześnie nastąpiła zmiana na stanowisku Dyrektora 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego, który dokonał już pewnych zmian. Zostawił nieco 

czasu Dyrektorowi Żebrokowi na nie podejmowanie działań pochopnych. W pierwszym 

półroczu 2017 roku ukrystalizuje się już pomysł dotyczący dalszego funkcjonowania 

obiektów. Poinformował również, że została zredukowana liczba osób zatrudnionych w 

MOSiR.  

 

Bartosz Tyrna – odnosząc się do całości budżetu stwierdził, że jest to stosunkowo duży 

budżet, Miasto wykorzystuje potencjał związany z umowami ritowskimi, czyli otrzymuje 

pieniądze z RPO. Pojawiły się pierwsze pieniądze z Interregu i ma nadzieję, że zwiększona 

zostanie aktywność Cieszyna w konkursach, aby pozyskiwać te pieniądze i zwiększać budżet 

poprzez przedsięwzięcia i inwestycje. Rozpoczęty został kierunek obniżania podatków, czy 

opłat, które ponoszą mieszkańcy czy przedsiębiorcy, chciałby, aby w przyszłym roku ten 
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kierunek był kontynuowany. Osobiście najbardziej zależy mu na pozyskiwaniu terenów pod 

inwestycje.  

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Cieszyna na rok 2017 

głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Cieszyna 

na rok 2017 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5.20. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt III uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – w związku z wniesioną autopoprawką IIa do projektu 

budżetu następuje drobna zmiana w WPF, dotyczy ona kwoty wymienionej w uzasadnieniu. 

Zamiast kwoty 58 474 666,04 należy wpisać kwotę 58 494 666,04, czyli kwota większa o 20 

tysięcy. Dotyczy ta kwota również części tabelarycznej WPF kolumny 11.1 „Wydatki bieżące 

na wynagrodzenia i składki od nich naliczane” rok 2017. 

 

Krzysztof Pszczółka – w imieniu Komisji Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

wniesionej autopoprawki oraz całości projektu uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Cieszyna na lata 2017 – 2028 głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 6. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt Stanowiska Rady Miejskiej w sprawie wniosku o 

podjęcie stanowiska popierającego inicjatywę Uniwersytetu Śląskiego w Cieszynie 

zmierzającą do powstania na terenie miasta Cieszyna przystanku Cieszyn – Uniwersytet w 

ramach projektowanej rewitalizacji linii kolejowej nr 190. 

 

Grażyna Pawlita – w imieniu Klubu Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa 

zaproponowała rozszerzenie projektu stanowiska o treść: „Jednocześnie Rada Miejska wyraża 

poparcie dla takich rozwiązań komunikacyjnych, które sprzyjać będą krótkiemu czasowi 

przejazdu m.in. na liniach Cieszyn – Katowice, Cieszyn – Wisła oraz Cieszyn – Bielsko-

Biała, a także pozostawieniu przystanku Cieszyn – Mnisztwo z możliwym jego przesunięciem 

w kierunku przejazdu kolejowego na ul. Słowiczej”. 

 

Bartosz Tyrna – stwierdził, że zaproponowane rozszerzenie Stanowiska jest sprzeczne z 

intencjami wnioskodawców, ich propozycja wychodzi naprzeciw Uniwersytetowi Śląskiemu. 
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Przystanek Cieszyn – Mnisztwo jest praktycznie martwy. Propozycja Klubu Radnych CRS 

nie wyklucza tego o czym mówi propozycja rozszerzenia Stanowiska. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował Radę, że w rozmowach na temat przystanku Cieszyn – 

Mnisztwo pojawiła się dyskusja na temat przystanku towarowego Cieszyn – Mnisztwo, co ze 

względu na rozwiązania komunikacyjne w tym rejonie oraz bliskość strefy przemysłowej 

Gminy Goleszów byłoby sensowną propozycją. Wydaje się więc, że jeden przystanek nie 

wyklucza drugiego. 

 

Czesław Banot – wypowiedział się za podjęciem Stanowiska dot. przystanku PKP Cieszyn – 

Uniwersytet, bez uwzględniania przystanku Mnisztwo. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – przedstawił mapowy projekt Studium Transportowego 

strefy dojść do przystanków kolejowych. Wg standardów droga do stacji kolejowej powinna 

być w granicach 1 kilometra co obrazuje przedstawiony projekt i z tego widać, że stacja 

Cieszyn – Mnisztwo byłaby potrzebna. Miasto dysponuje terenem gminnym przy ul. 

Słowiczej, na którym ta stacja kolejowa mogłaby powstać. Wykonawca projektu czeka na 

sugestie i jeżeli nie pojawi się w nich przystanek Cieszyn – Mnisztwo to istnieje takie 

niebezpieczeństwo, że wykonawca pominie tą stację kolejową. Wpisanie tego przystanku do 

Stanowiska Rady Miejskiej minimalizuje to niebezpieczeństwo, trzeba również pamiętać o 

tym, że jest to ta część miasta, która będzie się rozwijać gospodarczo. 

 

W dyskusji nad projektem Stanowiska głos zabrali radni: K. Herok, I. Kwaśny, K. Pszczółka, 

J. Cichomska oraz Zastępca Burmistrza Miasta p. Al. Cierniak. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec rozbieżnych zdań dotyczących treści Stanowiska zaproponował, 

aby kwestię tę przedyskutować  jeszcze w komisjach Rady i przyjąć Stanowisko za miesiąc. 

 

Bartosz Tyrna – złożył wniosek o przeniesienie głosowania nad projektem Stanowiska na 

sesję w miesiącu styczniu 2017 r.  

 

Krzysztof Kasztura – poddał wniosek radnego Bartosza Tyrny pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, ze wniosek został przez Radę przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 7. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie 

od dnia 16 listopada do dnia 19 grudnia 2016 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – odnosząc się do Sprawozdania poprosił o rozszerzenie informacji dot. 

spotkania Burmistrza Miasta z Wiceprezesem TAURON Ciepło. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, iż spotkanie to było poświęcone sprawom 

funkcjonowania Spółki. Władze TAURON-u są za zainteresowane utrzymaniem swoich 

udziałów w Energetyce Cieszyńskiej z czego należy wnioskować, że satysfakcjonuje ich 
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poziom realizacji zadań przez EC. Spotkanie to dotyczyło również kwestii wyznaczenia 

celów dla Zarządu Spółki m.in. w związku z nowymi zapisami ustawy kominowej. 

 

Ad 8. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Cz. Banot, Ł. Bielski, K. Kasztura,  

I. Kwaśny, B. Zemła. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 9. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Finansów, Komisja Zdrowia i Spraw 

Społecznych oraz doraźna Komisja ds. restrukturyzacji sportu i promocji miasta, a także  

Klub Radnych „Cieszyński Ruch Społeczny” oraz Klub Radnych POROZUMINIE. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła protokół kontroli przeprowadzonej w  

sprawie wydatków poniesionych z budżetu Miasta na organizację ”Święta Trzech Braci” w 

roku 2016, w porównaniu do lat 2014 i 2015, przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można zapoznać 

się w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 10. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy ktoś radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

Żaden z radnych nie złożył oświadczenia. 

 

Janina Cichomska skierowała słowa podziękowania do Rady i Burmistrza Miasta za 

zabezpieczenie w budżecie Miasta środków na uruchomienie linii autobusowej nr 41. 

 

Czesław Banot – zwrócił uwagę, że Sprawozdaniu Burmistrza Miasta z działań podjętych w 

związku z uchwałą w sprawie zamiaru reorganizacji MOSiR-u nie ma informacji o 

przekazaniu do Wydziału Sportu hali widowisko – sportowej im. Cieszyńskich 

Olimpijczyków. 

 

Krzysztof Kasztura -  przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej: 

 

1.  Burmistrza Miasta przekazał Radzie Miejskiej „Informację o planowanym 

wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych 2017”, ferie w 

województwie śląskim trwają od 16 do 29 stycznia 2017 r. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

2. Następnie Burmistrz Miasta przesłał do Rady Sprawozdanie z działań podjętych w 

związku z uchwałą Rady Miejskiej w sprawie zamiaru reorganizacji bądź likwidacji 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. Wszyscy radni Sprawozdanie 

otrzymali. Informacja stanowi załącznik do protokołu 
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3. Śląskie Centrum Reumatologii, Rehabilitacji i Zapobiegania Niepełnosprawności 

zwróciło się do Rady Miejskiej o wsparcie działań dot. wpisania Centrum do systemu 

podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej. Pismo 

zostało skierowane do Komisji Zdrowia z prośbą o zajęcie stanowiska. 

 

Grażyna Pawlita – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zaproponowała przyjęcie 

przez Radę Apelu do Ministra Zdrowia o zakwalifikowanie Śląskiego Centrum Reumatologii, 

Rehabilitacji i zapobiegania Niepełnosprawności im. gen Jerzego Ziętka w Ustroniu Spółka z 

o.o. do systemu podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej, 

zwanego potocznie siecią szpitali. 

 

Krzysztof Kasztura – wobec braku głosów przeciw poddał pod głosowanie projekt Apelu. 

 

Za przyjęciem Apelu do Ministra Zdrowia o zakwalifikowanie Śląskiego Centrum 

Reumatologii, Rehabilitacji i zapobiegania Niepełnosprawności im. gen Jerzego Ziętka w 

Ustroniu Spółka z o.o. do systemu podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń 

opieki zdrowotnej, zwanego potocznie siecią szpitali głosowało 15 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że Apel do Ministra Zdrowia został przez Radę podjęty. 

Kontynuując przedstawił kolejne sprawy: 

 

4. Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie zwrócił się z prośbą o rozszerzenie 

uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane również o budynki objęte ochroną konserwatorską, 

wpisane do Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Cieszyna. Pismo to zostało 

skierowane do Komisji Urbanistyki z prośbą o zajęcie stanowiska. Do prośby ZZOZ w 

Cieszynie odniósł się Burmistrz Miasta, który poinformował, że odrębne przepisy 

określają, iż dotacja na prace konserwatorskie może być udzielona przez organy 

gminy dla obiektów wpisanych do Rejestru Zabytków. 

Dzisiaj do wiadomości Rady Miejskiej wpłynął kierowany do Burmistrza Miasta 

wniosek o zwolnienie z podatku od nieruchomości gruntów i budynków znajdujących 

się w posiadaniu Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie. Wniosek został 

skierowany do Komisji Finansów. 

5. Gimnazjum Nr 1 w Cieszynie wystąpiło, w związku z zamierzoną reformą systemu 

edukacji, z propozycją przekształcenia Gimnazjum w liceum ogólnokształcące, pismo 

to zostało skierowane do Komisji Oświaty. 

6. Centrum Kształcenia PRYMUS zwróciło się do Burmistrza Miasta z prośbą o 

pozytywną rekomendację, dotyczącą przebudowy akademika „Cieszko” na 

Integracyjne Przedszkole Terapeutyczne. Pismo to zostało skierowane do wiadomości 

Rady Miejskiej oraz Komisji Oświaty. 

7. Do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło pismo mieszkańców budynku nr 5 przy ul. 

Miarki w Cieszynie, kierowane do Burmistrza Miasta Cieszyna, dot. odszkodowania 

za poniesione straty w budynku w związku z budową kanalizacji przez firmę Mota-

Engil. Pismo to zostało skierowane do Komisji Gospodarki Komunalnej oraz do 

Burmistrza Miasta z prośbą o stanowisko. 

8. Firma Gaz Czech Sp. J. zwróciła się do Burmistrza Miasta z prośbą o ponowne 

przeanalizowanie możliwości zmiany linii zabudowy dla działek przy ul. Stawowej i 

przywrócenie przebiegu linii sprzed wprowadzenia planu miejscowego. Pismo to 

zostało skierowane do Komisji Urbanistyki oraz Burmistrza Miasta z prośbą o zajęcie 
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stanowiska. Następnie w dniu 21 grudnia br. wpłynęło do wiadomości Rady Miejskiej 

pismo Kancelarii Prawnej, reprezentującej firmę Auto Gaz Czech wskazujące, że na 

skutek uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego korzystanie 

z nieruchomości Auto Gaz w sposób zgodny z dotychczasowym przeznaczeniem stało 

się istotnie ograniczone. Pismo to zostało skierowane do Komisji Urbanistyki. 

9. W dniu dzisiejszym odbyła się sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego, wszyscy radni 

otrzymali informację o sesji. 

10. Biskup Bielsko – Żywiecki zaprasza na spotkanie opłatkowe Parlamentarzystów i 

Samorządowców Diecezji, które odbędzie się w dniu 13 stycznia 2017 r. o godz. 

17.00. 

11. Firma szkoleniowa Konsultant & Partnerzy przedstawiła ofertę szkolenia zamkniętego 

„Zadania i kompetencje radnych przy opracowaniu miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego”. Oferta została przesłana do Komisji Urbanistyki. 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, że w dniach 9 – 10 stycznia 2017 r. odbędą się 

kolejne warsztaty dot. rewitalizacji Cieszyna.  

W dniu 8 lutego 2017 r. planowana jest uroczysta wspólna sesja Sejmiku Samorządowego 

Województwa Śląskiego, Rady Powiatu Cieszyńskiego oraz Rady Miejskiej z okazji 500.lecia 

reformacji. Na sesji styczniowej planuje się przyjęcie stanowiska Rady w tej sprawie.  

 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Rady, p. Krzysztof Kasztura, zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej 

            

    

Monika Praski       Krzysztof Kasztura 

 

 

 

 

 

 

 

 


